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Høringssvar fra Nørrebro Lokaludvalg vedr. forslag til 
regulativ for erhvervsaffald 
 

Det er med stor glæde at se at der i udkast til regulativ 
for erhvervsaffald, nu gives mulighed for at indsamlingsordninger for 
affald fra kommunens institutioner. Det er noget vi i mange år har 
kæmpet for, da det var meget ulogisk i den gamle ordning. 

I den forgangne periode er der blevet liberaliseret meget på 
erhvervsaffald området. Det har medført at stort set alle små og 
mellemstore virksomheder, skal have deres egen affaldsordning, som 
gør at der i mange gårde er mange virksomheder der skal slås om 
pladsen. Vi mener at Københavns Kommune bør åbne op for en 
inkludering af små og mellemstore virksomheder i de eksisterende 
affaldsordninger. Udover problemer med plads i gårdene medfører det 
også at private renovationsbiler, der kommer for at tømme affaldet for 
de små og mellemstore virksomheder, vil fylde mere på det, i forvejen, 
meget belastede københavnske vejnet. 
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